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Per la senyora Presidenta s'obri la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde
del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 27.març.2018

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe de la Presidenta.

La senyora presidenta, comenta alguns dels assumptes plantejats en la passada
Junta  de  24/7/18  i  Consell  de  19/6/18,  i  que  s'han  anat  contestant  pels  diferents
departaments municipals:

A la senyora García – contesta el Negociat de Mobilitat Urbana

-que la senyalització horitzontal del carrer Pablo Iglesias, després del recent asfaltat no permet
l'entrada als garatges per l'esbossa contínua....

R/.Considerando que es tracta d'una via amb doble carril en ambdós sentits i un carril bici, amb
molt  tràfic,  resulta  complicat  permetre  tant  l'entrada  com  l'eixida  dels  garatges  amb  girs  a
l'esquerra. Per la millora en la seguretat viària s'ha considerat no permetre eixos girs i disposar
l'esbossa contínua en l'eix de la calçada, per la qual cosa hauran d'utilitzar la rotonda més pròxima
o bé accedir pels altres carrers. 

A la senyora Llopis – contesta la Direc. de Servic. Urbaníst. Infraestruc. i Sostenibilitat.

-senyalització pas de zebra en la plaça de l’Espigol...

R/ Per a millorar la seua visibilitat es procedirà a pintar unes ratlles junt amb ells. En els altres dos
costats, no resulten necessaris i a més és impossible habilitar altres passos de vianants, ja que
coincidixen amb entrades de garatges amb guals. 

3r.- Precs i preguntes

Intervé  José  D.  Parra  Cuartero.  El  senyor  Parra  comenta  que  en  el  carrer
Guitarrista  Fortea,  entrant  des  de  l'Av  Chatellerault  i  en  l'encreuament  amb  carrer
Ceramista  Godofredo  Buenosaires,  la  senyalització  horitzontal  no  contempla  el  gir  a
l'esquerra,  quan molts vehicles si  ho fan.  Se sol·licita  es reforce la  senyalització per a
prohibir  el  gir  a l'esquerra o que es marque adequadament  per a poder fer-ho,  ja  que
moltes vegades porta a confusió dels conductors. S'adjunta foto.

Seguix pendent l'asfaltat i arreglament del carrer Moncada.

Se sol·licita major neteja en la zona de la plaça Doctor Marañón i Adjacents.

El senyor Parra comunica finalment, que ja s'han posat els bancs sol·licitats en el
carrer Guitarrista Fortea.

Intervé Teresa Llopis Rambla. La senyora Llopis indica en primer lloc que no s'ha
dut a terme encara allò que s'ha proposat pels Servicis Tècnics: per a millorar la seua
visibilitat pintar unes ratlles junt amb els passos de zebra en plaz de l’Espigol.

La senyora Llopis indica també la problemàtica del pas de zebra que hi ha abans
d'entrar en la rotonda de l'Av Chatelleraul  cantó carrer Fernando El Catòlic:  els cotxes
entren a molta velocitat, les marques de pintura esvaren molt quan plou. Se sol·licita es
done solució que afavorisca el vianant quan passa per eixe punt.

Intervé Vicent Grau Reig . El senyor Grau agraïx la informació i explicacions que
s'està donant en els diferents Districtes, sobre el tema del PGOU.

El senyor Grau comenta també, que el tema del botelló, que els jóvens embruten
els carrers, deuria iniciar-se amb campanyes de conscienciació en les escoles i instituts,
abans que arribar a les sancions/multes.



Ajuntament de Castelló

Intervé  Esteban  Adell  Boix.  El  senyor  Adell  comenta  en  primer  lloc  que
l'Associació Castelló Sense Soroll va ser la primera a proposar una solució viable per això
del tema del botelló, sorolls, etc., que era traure de la Ciutat tots els locals d'oci, dotant d'un
transport públic per al seu desplaçament.

El  senyor  Adell  manifesta  la  seua  alegria  per  la  nova  obertura  de  la  piscina
Provincial encara que pensa que té un preu molt elevat per a l'usuari la utilització de les
seues instal·lacions.

Finalment el senyor Adell pregunta si es podria informar, quant als pressupostos
participatius, tot el que s'ha fet i tot el que falta per fer.

Intervé José Miguel Rebollo de la Rosa. El senyor Rebollo indica que en la plaça
Mª Agustina, en els contenidors que hi ha junt amb el quiosc de l'ONCE, presumptament la
cafeteria 365 fica caixes de cartó senceres, la qual cosa provoca que quan els veïns van a
deixar el fem se'ls troben plens.

En la rotonda de boles i poals situada en l'Av del Mar, a causa dels accidents que
allí es produïxen, les dites boles i poals estan desplaçades. Perquè les reubiquen. 

Intervé Victòria García López. La senyora García comenta en primer lloc que va
per bon camí la cessió d'una parcel·la de l'hort urbà, del carrer Fernando El Catòlic, per a
dur  a  terme un  projecte  educatiu  d'Horts  Escolars  en  el  CP Blasco  Ibáñez.  Ha  tingut
conversacions amb responsables del centre, s'està preparant la parcel·la per a la utilització
dels xiquets, s'ha demanat el material adequat i pareix que començarà el seu funcionament
a l'octubre.

La  senyora  García  comenta  també,  que és  el  primer  estiu  que no han tingut
queixes pel mal funcionament dels autobusos, cosa que agraïx. Només demanar que la
informació en algunes parades figure també en castellà. 

Recorda que continua sent un problema el tema del botelló en la zona del carrer
Bisbe Salinas (plaça de Sanitat), plaça Vicente Enrique Tarancón, pz Bucarest. Este cap
de setmana passat  va haver-hi  una moguda (olor  de gasolina,  sorolls  provocats per la
pròpia gent i els vehicles, consum d'alcohol en la via publica, etc.) que va eixir fins i tot una
nota en el periòdic local.

Com a conseqüència de tota esta moguda, que en major o menor número es
produïx totes les setmanes, la neteja en estos carrers i places és molt escassa. Sempre es
queden restes de pixats, vòmits, gots, restes de botelles, etc.

En el carrer Pablo Iglesias s'ha arreglat un costat de les voreres i falta per arreglar
l'altre costat. Recordar que en este carrer, direcció Av del Mar, els fanals que hi ha a la
dreta estan ancorades en la calçada sobre una base quadrada de formigó.  Es torna a
sol·licitar  l'arredonir  la  dita  base  (matar  els  cantells)  ja  que  en  algunes  ocasions  els
vehicles que ixen dels garatges toquen les rodes amb elles, sobretot el que està enfront de
l'edifique del PROP.

La senyora García comenta finalment, que els veïns de la zona demanen un parc
per a majors i  que ja  tenen una possible  ubicació.  Només els  falta que els  posen els
aparells. 



I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores
i dèsset minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada per la Presidenta i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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